
O osnovni šoli Rakova Jelša
V sklopu vprašanj delegata KS Rakova

Jelša Franca Prelovška, ki so se nanašala na
črne gradnje, rejo domačih živali in varnost
krajanov in na katera je ustno odgovarjal
Davor Valentinčič, je bilo tudi vprašanje
o gradnji osnovne šole v tej KS.

Dejal je, da stranka za ohranitev enako-
pravnosti občanov g. Marojeviča zahteva
dvojezičnost te šole in po informacijah s ka-
terimi razpolaga svet KS, bi se priprave
zavlekle za leto dni, saj mora dokončno
odločitev sprejeti Republiški sekretariat za
vzgojo in izobraževanje na podlagi ustrezne
raziskave. KS pa meni, da dvojezično šolo
v Ljublani že imamo, da na Rakovi Jelši
živijo tudi pripadniki drugih narodov, da bo
predvideni šolski okoliš zajel tudi KS Mur-
gle, Trnovo, Kolezija in Zeleni log. Sicer pa
je z gradnjo treba pohiteti, ker je nanjo

vezana tudi izgradnja komunalne infrastruk-
ture.

V razpravo so se vključili nato še Marjan-
Keršič Belač, Terezija Valenčič, Francka
Trobec in Davor Valentinčič.

Na kratko povzeta dejstva so naslednja:
zaradi delčka nepridobljenega zemljišča za
to OS teče razlastitveni postopek (od tod
zamuda), nikjer uradno ne obstoja pobuda
o dvojezični šoli, zanjo argumentov ni, saj že
15 let vsi šolarji iz Rakove Jelše obiskujejo
Trnovsko šolo, v letošnjem letu pa le en
šolar hodi na dvojezično šolo. S strani star-
šev ni zaslediti tovrstnih zahtev, pa tudi
v nobenih gradivih teh informacij ni.

Skratka, gre za dezinformacijo. V krat-
kem pa bo nared študija o utemeljenosti in
upravičenosti gradnje te šole.


